
 
 

   
 

Zápis ze zasedání programové rady 
 

 

 

Název studijního programu: Hospodářská politika a mezinárodní vztahy 

Fakulta:                                 Ekonomicko-správní fakulta  

Typ:                                       magisterský navazující prezenční 

 

Jméno, příjmení a titul garanta: doc. Ing. Libor Žídek, Ph.D.    

   

Datum a místo zasedání programové rady: 14. 9. 2021, ESF MU 

Účast: 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Libor Žídek, Ph.D. Garant studijního programu 

doc. Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

prof. PhDr. Zdeněk Kříž, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Bc. Roland Maťaš Zástupce studentů 

Ing. Mgr. Richard Q. Turcsányi, Ph.D. Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

prof. Ing. Zdeněk Tomeš Ph.D. Vedoucí Katedry ekonomie 

Ing. Jan Jonáš Ph.D. Programový koordinátor studijní úspěšnosti 

* Doplňte řádky podle potřeby 

Bc. Roland Maťaš se zúčastnil on-line 

 

 

  



 
 

 

1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Popište aktuální témata, problémy a výzvy, kterým čelí studijní program. 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Komentář:  

Za poslední hodnocení období došlo pouze k nepodstatným změnám. Konkrétně předmět BPE_MOEK 

přechází do nabídky Bc. studia, ale pro N-HPMV v nabídce zůstává jako povinně volitelných předmět. 

(BPE_MOEK i BPE_SMOE). BPE_SMOE je nový povinně volitelný předmět pouze pro mateřské 

obory (Bc. EKON a N-HPMV). 

ESF:BPE_MOEK Monetární ekonomie J. Jonáš zk 2/0/0 5 - PV 

ESF:BPE_SMOE 

Seminář z monetární 

ekonomie J. Jonáš z 0/2/0 5 - PV 

Dále u předmětu MPE_MIE2 Mikroekonomie 2 došlo ke změně garanta předmětu (původně Z. 

Tomeš, nyní O. Krčál). 

Komentář: 

Dílčím cílem bylo zastavit pokles zájmu o program. Vzhledem k růstu počtu nově přijatých studentů 

v jarním i podzimním semestru došlo k nápravě klesajícího trendu, nicméně tento cíl přetrvává. 

Druhým dílčím cílem bylo zvýšit podíl studentů vyjíždějící na akademické stáže do zahraničí. Tento 

cíl se z pochopitelných důvodů (covidová pandemie) nepodařilo naplnit.  

Dlouhodobým cílem bylo zajištění výuky, úpravy programu v reakci na moderní trendy. Je snaha tento 

cíl trvale naplňovat. 

Komentář:  

Program je celkově dobře etablovaný. Nabízí kvalitní kurzy a personální zajištění je na vysoké úrovni. 

V rámci programové rady byly diskutovány drobné změny programu, které ve většině nezískaly 

podporu. Nicméně panovala shoda na snaze zvýšit podíl kurzů, které studenti programu budou muset 

absolvovat v cizím jazyce. A mezi členy komise také panovala shoda o snaze zvýšit počty studentů, 

kteří vyjíždí v průběhu studia na zahraniční univerzity a stáže, protože podobné výjezdy jsou vnímány 

jako pozitivní pro jejich rozvoj. 

 

https://is.muni.cz/auth/predmet/econ/podzim2021/BPE_MOEK
https://is.muni.cz/auth/predmet/econ/podzim2021/BPE_SMOE


 
 

 

Cíl rozvoje studijního programu Opatření vedoucí k cíli Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Zastavit pokles zájmu o program Větší informovanost studentů 

Provázanost s bakalářským studiem 

Dílčí změny v přijímacím řízení 

2019-2024 

Zvýšit procento studentů 

vyjíždějících na zahraniční 

univerzity a stáže 

Zvýšit informovanost studentů 

Zlepšit možnosti složení zkoušek 

po návratu ze zahraničí 

2020-2025 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 

V zasedání rady byly diskutovány zejména současné i dlouhodobé výzvy programu. Došlo ke shodě 

na zavedení dílčích opatření, která by měla napomoci cíle dosáhnout. 

 

Komentář: 

 


